

12<sup>th</sup> January 2018

Dear Parents,

**The 80<sup>th</sup> Anniversary Concert Appeal**


As the core event of our School's celebratory series, the 80<sup>th</sup> Anniversary Concert is a time for parents, alumni, students and friends to share moments of joy together.

The Concert will be held on **23<sup>rd</sup> April 2018** (Monday) at 7:30 pm, in **Hong Kong Cultural Centre Concert Hall**. All of our G1 to G3 young talents will be performing in a showcase that involves singing and dancing with the harp, hand chime, ukulele and Brazilian percussion ensembles. In addition, apart from the performances by our Orchestra, Symphonic Band and Choir, there will also be an inauguration ceremony of our School's newly established association "Friends of SSCPS" followed by the premiere of our Parents' Choir. Nevertheless, our Alumni Choir will also perform selected pieces in the Concert. (The performers list is uploaded to our School website for your review.)

We are writing to appeal for your generous support for this special event. Any form of sponsorship be it donations, compliments or advertisements are welcome. Details are outlined in the attached Reply Form. Donations of \$1,000 or more will be acknowledged in the Concert Programme and a complimentary ticket with priority seating will be acknowledged for every donation of \$2,500, up to maximum of four. Should you have any queries about the sponsorship, please kindly contact our Deputy Principal, Mr Gordon Wong or our Assistant Mistress Ms Katie Wong on 2813 0272.

I thank you for your support and look forward to your favourable response.

Yours truly,



Agnes Wai (Dr)  
Principal

敬啟者：

### 八十週年校慶音樂會

作為本校八十週年校慶慶典之重點項目，音樂會將於二〇一八年四月二十三日（星期一）晚上七時三十分假**香港文化中心音樂廳**舉行。屆時，家長、校友和學生共聚一堂，分享慶祝校慶的喜悅。

是次校慶音樂會，本校所有一至三年級學生將合力演出，配合豎琴、手鐘、夏威夷小結他及巴西敲擊樂的伴奏，載歌載舞。此外，除了管弦樂團、管樂團及合唱團的演出外，本校本年度新成立的「聖士提反書院附屬小學之友」亦將於當晚舉行簡單而隆重的成立就職典禮。而適逢八十週年校慶的大日子，本校更特意組織了家長合唱團，於當晚初試啼聲；而本校的舊生合唱團亦將於音樂會中獻唱，為母校送上祝賀。（演出者名單已上載至本校網頁供家長參閱）

家長可透過贊助、刊登廣告或致謝頁等形式支持是次音樂會，有關詳情已列覆函內。為表示謝意，金額一千元或以上贊助者芳名將刊於音樂會場刊內；而金額每二千五百元將獲贈預留較佳座位的音樂會門票一張，最多可得四張。如對贊助內容或方法有任何疑問，請致電 2813 0272 與王勝桐副校長或黃嘉儀主任聯絡。

謹在此衷心感謝各位慷慨的支持。

此致  
貴家長 台鑒

校長



衛燕華博士謹啟

二〇一八年一月十二日

The 80<sup>th</sup> Anniversary Concert Sponsorship Form  
八十週年校慶音樂會贊助表格

**DONATION 【贊助】**

- Any amount above \$30,000  
三萬元以上
- Please specific  
請註明金額 \$ \_\_\_\_\_
- \$30,000     \$20,000     \$10,000     \$7,500     \$5,000
- \$2,500     Any other amount  
其他金額
- Please specific  
請註明金額 \$ \_\_\_\_\_

Name of sponsor to be acknowledged in the Concert Programme  
刊登於音樂會場刊內的贊助者芳名為 \_\_\_\_\_

- ※ A complimentary ticket with priority seating for every donation of \$2,500, up to maximum of four.  
贊助金額每二千五百元將獲贈預留較佳座位的音樂會門票一張，最多可得四張。

Please circle the number of tickets you wish to receive  
請選擇所需音樂會門票數目      0      1      2      3      4

- ※ Donation of \$1,000 or more will be acknowledged in the Concert Programme  
金額在一千元或以上的贊助者芳名將刊登在音樂會場刊內，以表謝意。

**ADVERTISEMENT / COMPLIMENT PAGE 【刊登廣告或致謝頁】**

- Inside back cover      \$35,000  
封底內頁
- Inside pages (Full page)      \$15,000       Inside pages (Half page)      \$7,500  
內頁 (全頁)      內頁 (半頁)
- ※ Artwork will be supplied by advertisers or sponsors. They will be printed in full colour.  
廣告式樣由廣告客戶或致謝者提供，本校將採用全彩頁印刷。
- ※ Sponsors who place advertisements or complimentary pages are not entitled to any complimentary ticket.  
刊登廣告及致謝頁者將不會獲贈音樂會入場券。

**SPONSOR PARTICULARS 【贊助者資料】**

Name of contact person  
聯絡人姓名 (Eng) \_\_\_\_\_ (中文) \_\_\_\_\_

Telephone no.      Email  
聯絡電話      電郵 \_\_\_\_\_

Correspondence address  
聯絡地址 \_\_\_\_\_

Name of student (if applicable)      Class  
學生姓名 (如適用)      班別 \_\_\_\_\_

Crossed cheque no.      Date  
劃線支票號碼      日期 \_\_\_\_\_

- ※ Please make cheque payable to "St. Stephen's College"      支票抬頭請寫「聖士提反書院」